

PAUL MASCHINENFABRIK GMBH & CO. KG

Change of agency in Brazil

Wechsel der Vertretung in Brasilien

Paul Maschinenfabrik GmbH & Co. KG - a leading manufacturer of technology for the prestressed concrete sector - headquartered in the German city of Dürmentingen will be represented on the Brazilian market by Vollert do Brasil Ltda based in Belo Horizonte as of January 1, 2013. Wesley Gomes, the CEO of Vollert do Brasil, and his assistant, Marcelo Bessa, were prepared for the new activity in November 2012.

Consulcret Ltda of Sao Paulo has so far been supporting the business activities of Paul in Brazil for 38 years. Michael Gülich, Sales Director of Paul, thanked the staff members of the agency for the successful cooperation and their loyalty. Consulcret had essentially contributed to make the trade name Paul known in Brazil.



Sales Director of Paul, Michael Gülich (left) with the CEO of Vollert do Brasil, Wesley Gomes

Paul-Verkaufsleiter Michael Gülich (links) mit dem Geschäftsführer von Vollert do Brasil Wesley Gomes

Photo: Paul Maschinenfabrik GmbH & Co. KG

Die Paul Maschinenfabrik GmbH & Co. KG, ein führender Hersteller von Spannbeton-Technik mit Stammsitz in der deutschen Stadt Dürmentingen, wird ab dem 01. Januar 2013 von der Firma Vollert do Brasil Ltda mit Sitz in Belo Horizonte auf dem brasilianischen Markt vertreten. Im November 2012 wurden der Geschäftsführer von Vollert do Brasil, Wesley Gomes, und sein Mitarbeiter Marcelo Bessa auf diese Tätigkeit vorbereitet.

Zuvor betreute die Firma Consulcret Ltda aus Sao Paulo die Geschäfte von Paul in Brasilien 38 Jahre lang. Paul-Verkaufsleiter Michael Gülich dankte den Mitarbeitern der Vertretung für die erfolgreiche Zusammenarbeit und die Loyalität. Consulcret habe erheblich dazu beigetragen, den Markennamen Paul in Brasilien bekannt zu machen.

CONTACT

Paul Maschinenfabrik GmbH & Co. KG

Max-Paul-Straße 1

88525 Dürmentingen/Germany

+49 7371 500-0

info@paul.eu

➔ www.paul.eu